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Geachte gemeente Nijkerk,

Graag schrijf ik u geheel als gemeente aan, in plaats van individueel op de man af. Mijn doel is dan ook dat deze brief

terechtkomt bij de gehele coalitie van de gemeente Nijkerk. Dit omdat er als coalitie is besloten om 278 asielzoekers op

te vangen in de gemeente.

Vanuit de bewoners van de gemeente is er veel onrust te merken, dit zal u ook niet zijn ontgaan. Ik maak mij dan ook

zorgen over deze plannen, voornamelijk over het gebied in Nijkerkerveen. Mijn ouders, de oma van mijn vriend,

vrienden en een aantal cliënten wonen aansluitend aan dit gebied. Te merken is dat de bekendmaking van deze

plannen een grote impact heeft en onrust met zich meebrengt.

De manier waarop de gemeente deze plannen heeft gecommuniceerd naar de bewoners vind ik dan ook teleurstellend

te noemen. Op 28/05/2024 is er kort aandacht geschonken aan dit onderwerp in het programma “Nieuwsuur”. In deze

aflevering sprak burgemeester Renkema over het zoeken naar een geschikte locatie, dan wel niet meerdere locaties,

in de gemeente. 18 dagen later krijgen omwonende bewoners een brief waarin er drie locaties aangewezen worden als

mogelijke opvanglocatie. Hierbij moet ik wel benoemen dat de bewoners die het meest aansluitend wonen aan het plan

geen brief gekregen hebben, dit is vanuit de gemeente een uitermate schandalige fout te noemen.

Bij mij roept dit dan ook vragen op; wat is er in die 18 dagen besproken dat deze locaties aangewezen zijn? Waar is

rekening mee gehouden? Waarom zijn de omwonenden hierin niet direct meegenomen? In een interview wordt

uitgelegd dat deze drie locaties genoemd zijn om het gesprek op gang te brengen en dat de locaties nog niet vast

staan, zijn deze locaties dan geen serieuze mogelijkheden?

Kortom, waar is de transparantie vanuit de gemeente hierin te vinden naar haar bewoners toe, misschien nog wel

belangrijker; naar de omwonenden toe?

Daarnaast is de locatie die is aangewezen in Nijkerkerveen in mijn optiek tegenstrijdig met wat het LOP,

Landschapsontwikkelingsplan, heeft aangegeven over dit gebied. In het LOP wordt het slagenlandschap in

Nijkerkerveen als typerend omschreven. Het landschap wordt hierin omschreven als ‘druk’ met kleine percelen. De

dynamiek en diversiteit van het gebied vraagt volgens het LOP om een sterk landschappelijk raamwerk. Met het

bebouwen van de aangewezen grond gaat er wederom een landschappelijk raamwerk verloren in mijn optiek.

Met deze brief wil ik ook graag de gemeente Nijkerk verzoeken zich te verdiepen in de veiligheid voor bewoners van de

gemeente en in het speciaal de omwonende van het plan. Het Wetenschappelijk Onderzoek- en Documentatiecentrum

(WODC), heeft hierover een rapport opgesteld. Zo is komen vast te staan in dit rapport dat het aantal incidenten

waarbij asielzoekers betrokken zijn, landelijk is gestegen van 4.870 incidenten in 2017 naar 8.730 in 2022.

Met de huidige statistieken in 2022 betekent dit dat van elke 100 asielzoekers er ruim 7 betrokken zijn bij een incident.

Onder deze incidenten worden verbale agressie, agressieve houding en gebaren, fysieke agressie zoals slaan en

schoppen, verbale suïcide uiting en zelfdestructie verstaan. Waarbij verbale- en fysieke agressie het meest voorkomt.

Verderop in het rapport wordt er gesproken over de samenhang van meldingen over criminaliteit en slachtoffers in de

buurten van een COA. Echter is de kritische noot hieraan dat de COA’s veelal in sociaaleconomisch zwakkere buurten

liggen. In dergelijke buurten is de criminaliteit in de regel hoger dan in buurten met een sterk sociale samenhang. Ik

maak mij zorgen over bovenstaande cijfers en de veiligheid van de omwonenden en hun bezittingen.

Begrijpelijk is dat de gemeente een plicht heeft om asielzoekers op te vangen per 01/02/2024. Echter begrijp ik

persoonlijk niet waarom de gemeente locaties voorstelt die grenzen aan bestaande woningen in wijken. In 2023 is er

voor de opvang van Oekrainers een plek gerealiseerd in een meer afgelegen gebied, hier is vanuit de bewoners van de

gemeente minder weerstand als reactie op deze plannen geweest. Hopelijk heeft de gemeente nu weer de

mogelijkheid om een opvang in het buitengebied te realiseren.

Als laatste noot wil ik benadrukken dat ik mij zorgen maak om mijn ouders, oma van mijn vriend, vrienden en cliënten

in Nijkerkerveen. Het plezier om in Nijkerkerveen te wonen en het genieten van de woonplek en het huis komt met de

huidige plannen in het gedrang. Het gevoel van veiligheid eveneens, ook maak ik mij zorgen om hun veiligheid.

Mijn hoop is dat u deze punten zou kunnen meenemen in uw besluit, om als gemeente een geschikte locatie te vinden

voor een asielzoekerscentrum.
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